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Algemene Ledenvergadering 
 

Datum: woensdag 15 september 2010 

Aanvang: 19:30 uur 

Locatie: Jannes van der Wal Denksportcentrum, Oliemuldersweg 43, 9713 VA Groningen 

 

 

AGENDA 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

 

2. Mededelingen 

 

• Bericht van verhindering secretaris 

• NOSBO en Stichting Schaakstad Groningen 

• NOSBO en Stichting Mat in 2 

• NK E-teams 

• Voorstel SC Hoogeveen m.b.t. NOSBO-bekercompetitie (reglement) 

 

3. Ingekomen stukken 

 

• Verslag kascommissie 

• Stand van zaken protest SC Ten Boer (Commissie van Beroep) 

• Aanmelding nieuwe vereniging SCEPU uit Usquert 

 

4. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 2 juni 2010 

 

5. Jaarverslagen 2009-2010 

 

• Secretaris 

• Competitieleider 

• Diplomaconsul 

• Bestuurslid Jeugdzaken 

• Wedstrijdleider 

 

6. Prijsuitreiking 2009-2010 

 

7. Bestuursverkiezing 

 

• Penningmeester 

• Bestuurslid Jeugdzaken (tevens voorzitter Jeugdcommissie) 

• NOSBO-vertegenwoordiging in de Bondsraad van de KNSB 

 

Toelichting bestuursverkiezing: 

NOORDELIJKE SCHAAKBOND 

OPGERICHT 22 SEPTEMBER 1928 

AANGESLOTEN BIJ DE KNSB 
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Leunis Maas Aftredend (volgens schema) en herkiesbaar (als penningmeester) 

 

Ynte Visser  Aftredend als Bestuurslid Jeugdzaken (tevens voorzitter Jeugdcommissie), 

niet herkiesbaar 

 

Gerda Hartog Lid Jeugdcommissie, verkiesbaar als Bestuurslid Jeugdzaken  

(tevens voorzitter Jeugdcommissie) 

 

Grigori Kodentsov Secretaris; het NOSBO-bestuur stelt voor om Grigori Kodentsov op 

persoonlijke titel als tweede afgevaardigde namens de NOSBO in de 

Bondsraad van de KNSB te benoemen. 

 

Passage over het stellen van kandidaten door NOSBO-verenigingen 

Het is mogelijk tegenkandidaten voor te dragen. Een kandidaatstelling moet tenminste door 

drie leden van verschillende bij de NOSBO aangesloten verenigingen worden ondersteund en 

moet vóór de aanvang van de vergadering schriftelijk bij het bestuur worden ingediend. 

(Artikel 8 lid 2 van de Statuten van de NOSBO) 

 

8. Jaarplannen 2010-2011 

 

• Competitieleider 

• Bestuurslid Jeugdzaken 

• Wedstrijdleider 

 

9. KNSB 

 

• Bondsraad d.d. zaterdag 19 juni 2010 

• Statutenwijziging 

 

10. W.v.t.t.k. / rondvraag 

 

11. Sluiting 
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Notulen Algemene Ledenvergadering woensdag 2 juni 2010 
 

Aanwezig: Jan Peek (bestuur, vz.), Grigori Kodentsov (bestuur, sc.), Leunis Maas (bestuur, pm.), 

Bart Romijn (bestuur), Ynte Visser (bestuur), Roland Kroezen (bestuur),  

Sjoerd Homminga (SC Assen), Bert van Till (SC DAC), Bastiaan van Os (ESG), Jan van Os (ESG), 

Hiddo Zuiderweg (SC Groningen), Derk Schuttel (Het Schaakkwartier), Kirsten Schuttel (Het 

Schaakkwartier), Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren), Tomas Hiemstra (SC Haren), Wim de Berg 

(SC Hoogeveen), Marc Snuverink (SC Hoogeveen), Johan ten Hoor (SC Leek), Frans Huisman 

(SC Leek), Lieuwe Boskma (SC Roden), Menno Keizer (SC Roden), Ernst-Jan Pastoor (JSV 

SISSA), John van der Meijden (SC Ter Apel), Wim van Dijken (SC Ten Boer), Klaas Dijkhuizen 

(SC Ten Boer), Taco van de Poel (SV Unitas), Erik-Jan Hummel (SV Unitas), Fons van Hamond 

(SV Unitas / Mat in 2), Jan van der Laan (SC Veendam). 

 

Afwezig met kennisgeving: Wout Admiraal (bestuur), SC Bedum, SC Het Kasteel, SV 

Lewenborg, SV Rochade, SC Spassky’s, SG Staunton, KNSB. 

Afwezig zonder kennisgeving: SC Dwingeloo, SC Eelde/Paterswolde, HSP, SC J.H. Kruit, SV 

Van der Linde, SC Middelstum, SV Oostermoer, SC Valthermond, SC de Paardensprong. 

 

1. Opening + vaststelling agenda 

Voorzitter Jan Peek opent de vergadering om 19:40 uur. 

Wim van Dijken (SC Ten Boer) heeft een stuk ingediend. Hij verzoekt om dit stuk te lezen en 

mee te nemen in de vergadering (� W.v.t.t.k. / Rondvraag). 

Frans Huisman (SC Leek) wil graag de dispensatieregeling in deze ALV weer bespreken (� 

W.v.t.t.k. / Rondvraag). 

 

2. Mededelingen 

Jan Peek geeft aan dat de Kascommissie (SC Het Kasteel (Paul Assen) en SV Oostermoer 

(Hans de Graaf)) de financiën van de NOSBO nog niet heeft gecontroleerd. Dit zal vóór de ALV 

van september gebeuren en er zal dan ook een verslag door de Kascommissie uitgebracht worden. 

Roland Kroezen meldt dat de toekomst van het Denksportcentrum ter discussie staat. Er vindt 

een forse vergrijzing plaats bij de bridgeclubs. Bij de schaakclubs is de in- en door¬stroom van de 

jongere leden goed. De zaalhuur is verdubbeld t.o.v. een half jaar geleden. De huur moet hoger, 

omdat de kaspositie van het Denksportcentrum steeds nijpender wordt. Fons van Hamond (Unitas) 

geeft aan dat alles al een jaar geleden bekend was. 

 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering van 16 september 2009 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vindt dat er een summiere samenvatting is gemaakt onder 

punt 6 (voorstel SC Haren / dispensatieregeling). Hij is van plan om weer een voorstel in te dienen 

voor de ALV van september. Taco van de Poel (SV Unitas) stelt voor om dit onderwerp dan ook 

verder in de ALV van september te bespreken. Roland Kroezen verzoekt om dit door te schuiven 

naar de ALV van september i.v.m. de bespreking van het onderwerp in de Bondsraad van juni. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) geeft aan dat er een half jaar niets is gebeurd. Jan Peek stipt twee 

gevallen aan, welke met de competitieleider zijn geregeld. Frans Huisman (SC Leek) geeft een 

probleem voor zijn vereniging aan: SC Leek wil volgend jaar met twee teams meespelen in de 

NOSBO-competitie en in september beslissen is te laat. Jan van Os (ESG) geeft aan dat het de be-

doeling is om tijdens de voorjaars-ALV vóór de Bondsraad over het onderwerp te filosoferen en om 

tijdens de najaars-ALV een beslissing te nemen. Deze beslissing zal een jaar later in werking gaan. 

Ernst-Jan Pastoor (JSV SISSA) is van mening dat dit onderwerp juist nu van belang is voor SC 

Leek. Bart Romijn vermeldt dat de dispensatieregeling van toepassing is op invallers en niet op 

vaste spelers. Frans Huisman (SC Leek) voegt toe dat de dispensatieregeling een reden is voor SC 

Leek om twee teams voor de NOSBO-competitie te vormen i.p.v. één. Pieter Sjoerd Hasper stelt 

voor om dit onderwerp verder onder punt 9. W.v.t.t.k. / Rondvraag te behandelen. Jan Peek gaat 
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hiermee akkoord. Jan van der Laan (SC Veendam) vindt het lastig om nu over dit onderwerp te 

spreken / beslissen, omdat tijdens deze ALV een andere groep aanwezig is in vergelijking met de 

ALV van september 2009. 

 

4. Financiën 

Leunis Maas heeft de jaarrekening over 2009 gepresenteerd. Hij heeft er verder weinig aan 

toe te voegen. 

Wim de Berg (SC Hoogeveen) vindt de formulering ‘contributies niet verhogen’ i.c.m. 

‘jaarlijkse indexering van 3% doorvoeren’ ongelukkig. Leunis Maas gaat hiermee akkoord. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt waarom de post ‘diensten van derden’ flink hoger is 

geworden. Leunis Maas geeft aan dat er nu niet meer met de SO-ON wordt samengewerkt, maar 

met Mat in 2. Dit is een besparing. Voor 2009 was voor deze samenwerking lager begroot dan de 

werkelijkheid in 2008 was. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt waarom de post ‘reis-, verblijfs- en representatie-

kosten’ steeds hoger wordt. Leunis Maas geeft aan dat dit een tendens is. Steeds meer verenigingen 

doen een beroep op de tegemoetkoming in de reiskosten van de NOSBO. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt waarom de post ‘prijzen’ hoger is geworden. Leunis 

Maas geeft aan hier weinig over te kunnen zeggen. Hier moet minder op het absolute bedrag ge-

keken worden. De absolute getallen kunnen afwijken. Het is moeilijk in te schatten hoeveel 

toernooien er ieder jaar georganiseerd worden. De balans is in ieder geval € 900 positief. 

Jan Peek geeft aan dat het ledenaantal van de NOSBO stabiel boven de 1000 leden is. Pieter 

Sjoerd Hasper (SC Haren) meldt dat dit voor het eerst sinds jaren is. Jan Peek geeft aan dat dit in-

derdaad zo is. Jan Peek geeft aan dat er landelijk een daling van gewone leden waarneembaar is. 

Wel is er een stijging van internetleden en directe leden van de KNSB. Fons van Hamond (SV 

Unitas / Mat in 2) geeft aan dat het ledenaantal in de NOSBO ook wordt beïnvloed door het NK E-

teams. Leunis Maas meldt dat dit klopt. 

Wim de Berg (SC Hoogeveen) begrijpt dat de diplomaconsul iemand is die inkomsten 

genereert, maar hij wil weten of deze ook kosten maakt. Leunis Maas geeft aan dat er op de 

begroting een saldo staat: winst minus kosten. 

Lieuwe Boskma (SC Roden) vindt het onbegrijpelijk dat driekwart van de contributies wordt 

afgedragen aan de KNSB. Hij vraagt of de NOSBO dit accepteert en of er een andere ver¬houding 

mogelijk is. Leunis Maas geeft aan dat de enige andere mogelijkheid het verhogen van de contri-

buties binnen de NOSBO is. De afdracht aan de KNSB is een vast gegeven. Jan Peek geeft aan dat 

op deze manier het gevoel ontstaat dat een regionale bond in de ‘houd¬greep’ bij de KNSB zit. 

Echter is de helft van de omzet van de KNSB afkomstig van NOC / NSF. Lieuwe Boskma (SC 

Roden) vindt ‘houdgreep’ een mooi woord en stelt voor om een plan te maken om over 4-5 jaar 

naar een andere verhouding m.b.t. de afdracht aan de KNSB te gaan. Jan van Os (ESG) geeft aan 

dat bij andere regionale bonden de afdracht aan de grote bond hoger is (afdracht van jeugdspelers 

etc.). Wij betalen naar verhouding weinig contri¬butie. I.v.m. de jaren ’70 is de contributie van de 

NOSBO achteruit gegaan. Men moet aangeven aan welke activiteiten het geld wordt besteed. Jan 

Peek geeft aan dat er € 33 per lid van de NOSBO in de kas van de KNSB komt. In absolute termen 

is dit niet hoog. Leunis Maas vermeldt dat iedere bond zijn eigen contributie vaststelt. De KNSB 

stelt de contributie aan de KNSB vast, van de NOSBO komt er een bedrag bij om de kosten te 

dekken. Als wij naar een verhouding 1:1 willen, dan moeten wij de NOSBO-contributie enorm ver-

hogen. Jan Peek geeft aan dat NOC / NSF alles zo georganiseerd wil hebben, anders gaat er geen 

geld naar de KNSB. Lieuwe Boskma (SC Roden) vraagt zich af of wij dit een gewenste verhouding 

vinden. Hoe moet dit worden uitgelegd aan leden, die bijvoorbeeld in de 3e of 4e klasse onderbond 

spelen? Taco van de Poel (SV Unitas) deelt dit standpunt niet. Iedere sporter, maakt niet uit welke, 

is lid van een bond. Dat het zo is georganiseerd is normaal. Schaken is als sport erg goedkoop. Hij 

geeft het advies om niet onder de dure clubs te vallen. Lieuwe Boskma (SC Roden) vraagt zich af 

wat wij hiervoor terugkrijgen. Wim de Berg (SC Hoogeveen) meldt dat een gewone speler voor 

sommige zaken niets terugkrijgt. 
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Tomas Hiemstra (SC Haren) vraagt waarom de afschrijvingskosten op € 0 zijn begroot. 

Leunis Maas geeft aan dat de NOSBO geen zaken heeft als goodwill etc. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt waarom er hoger wordt begroot voor de bestuurs-

kosten, terwijl de tendens van deze kosten dalend is. Leunis Maas geeft aan dat hiervoor een reden 

is. Eerder werd bij de vorige NOSBO-voorzitter thuis vergaderd, daar werd geen zaal¬huur etc. in 

rekening gebracht. Nu wordt er in het Denksportcentrum vergaderd en dit brengt extra kosten met 

zich mee. Daarom wordt er meer beroep gedaan op de tegemoetkomingsregeling. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt hoe de prijzen bij toernooien worden begroot. Leunis 

Maas geeft aan dat er een gemiddelde wordt genomen en dat alles in verhouding moet worden ge-

zien met de inschrijfgelden, het aantal toernooien etc. Voor volgend jaar is ongeveer hetzelfde be-

groot als dit jaar de werkelijkheid is geweest. Jan Peek meldt dat de activiteiten kostendekkend zijn. 

In 2008 al is de Jeugdcommissie verzocht om niet meer geld aan prijzen uit te geven dan er aan 

inschrijfgelden binnenkomt. 

Fons van Hamond (SV Unitas / Mat in 2) vraagt waar de post debiteuren op de balans uit 

bestaat. Leunis Maas geeft aan dat deze bestaat uit verenigingen die niet betalen. Inmiddels is dit in 

orde en is het geld binnen. 

Jan Peek stelt voor om de jaarrekening over 2009 behoudens de Kascommissie goed te 

keuren. Er komt een verslag van de Kascommissie voor de ALV van september. De ALV gaat 

hiermee akkoord. 

Jan Peek stelt voor om de begroting voor 2011 vast te stellen. De ALV gaat hiermee akkoord. 

 

5. Reglementen 

SC Hoogeveen heeft een wijzigingsvoorstel voor het NOSBO-bekercompetitiereglement in-

gediend. Wim de Berg (SC Hoogeveen) geeft toelichting bij het voorstel en motiveert deze. Hij 

vindt dat er op dit moment een scheve verhouding heerst. Het bekerteam is een afvaardiging van het 

competitieteam. Hij vraagt aan de ALV wat men van het voorstel vindt. Taco van de Poel (SV 

Unitas) vindt dat men moet voorkomen dat er met invallers wordt geschoven als een team wordt 

uitgeschakeld. Roland Kroezen vraagt of er reservespelers uit andere teams mogen worden op-

gesteld. Wim de Berg (SC Hoogeveen) wil dit inderdaad. Hij wil de competitieteams en de beker-

teams van elkaar ontkoppelen. Roland Kroezen vraagt of er op deze wijze vriendenteams kunnen 

worden geformeerd. Wim de Berg (SC Hoogeveen) geeft aan dat dit wenselijk is. Jan van Os (ESG) 

geeft aan dat het systeem een paar jaar geleden is ingevoerd, zodat spelers uit lagere competitie-

teams ook in de beker¬competitie zouden kunnen spelen. Jan Peek is van mening dat dit voorstel 

een verbreding en een uitbreiding van de bekercompetitie kan opleveren. Taco van de Poel (SV 

Unitas) geeft aan dat het in de praktijk vaak lastig is om spelers voor bekerteams te vinden. Marc 

Snu¬verink (SC Hoogeveen) geeft aan dat het onder de huidige reglementen niet mogelijk is om 

een gezelligheidsteam te formeren. Bart Romijn geeft aan dat opstellingen van competitie¬teams 

moeten worden gescheiden van opstellingen van bekerteams. Dit is administratief lastig. Wim de 

Berg (SC Hoogeveen) geeft aan dat hij geen verplichting wil, maar een mogelijkheid. Bart Romijn 

is het hier niet mee eens. Ynte Visser benadrukt een pluspunt van het voorstel. Een vereniging kan 

gewoon zonder limiet namen voor een team opgeven. Deze mensen kunnen dan alleen in dat 

‘vriendenteam’ spelen. Erik-Jan Hummel (SV Unitas) vraagt wat de mening van het NOSBO-

bestuur hierover is. Jan Peek geeft aan dat het bestuur hierover geen mening heeft. Het voorstel 

houdt een verruiming van de regels in. Hiddo Zuiderweg (SC Groningen) vindt dat dit gewoon een 

beetje extra werk is voor de competitieleider. Bart Romijn staat hier negatief tegenover. Taco van 

de Poel (SV Unitas) vraagt zich af of meer administratie wenselijk is. Lieuwe Boskma (SC Roden) 

vindt het een sympathiek idee en stelt voor om het voorstel uit te werken tot een plan. Frans 

Huisman (SC Leek) vindt het idee ook sympathiek. SC Leek wil wel twee bekerteams i.p.v. één 

opbrengen, maar in de realiteit zal er niet meer dan één team geformeerd kunnen worden. Ernst-Jan 

Pastoor (JSV SISSA) geeft aan dat het voorstel voor JSV SISSA een interessant idee is. Taco van 

de Poel (SV Unitas) stelt voor om het voorstel uit te werken in een reglement. Jan Peek wil peilen 

wat de ALV van het voorstel vindt en of het voorstel uitgewerkt moet worden in de NOSBO-



ALGEMENE LEDENVERGADERING 15 SEPTEMBER 2010 6/21 

reglementen. Klaas Dijkhuizen (SC Ten Boer) vraagt zich af of dit nodig is. 80% van de mensen op 

het platteland zit al aan zijn limiet qua externe wedstrijden. Derk Schuttel (Het Schaakkwartier) 

denkt dat door verruiming meer animo voor de NOSBO-bekercompetitie zal zijn. Jan Peek geeft 

aan dat de animo voor de NOSBO-bekercompetitie groter is geworden, maar voor de NOSBO-

competitie kleiner. Bart Romijn bevestigt dit. Jan van der Laan (SC Veendam) meent dat kan 

worden vastgesteld dat men niet weet waar het voorstel over gaat. Hij wil voor de ALV van septem-

ber een voorstel dat meer een beter is uitgewerkt. Derk Schuttel (Het Schaakkwartier) wil een 

stemming om te peilen of er behoefte is aan een nieuw voorstel. Jan Peek houdt een stemming 

onder de aanwezigen. De meerderheid is positief t.o.v. het voorstel.  

� Het NOSBO-bestuur zal het voorstel bespreken en met Wim de Berg (SC Hoogeveen) contact 

opnemen. Het voorstel gaat ook naar de Reglementencommissie om de mogelijkheden te onder-

zoeken. Wim de Berg (SC Hoogeveen) werkt het voorstel verder uit en doet een voorstel voor de 

ALV van september. 

 Jan Peek schorst de vergadering voor 15 minuten (pauze). 

 

6. Competities 2010-2011 

Jan Peek geeft aan dat Bart Romijn tijdens het maken van de voorlopige indelingen voor de 

NOSBO-competitie 2010-2011 en de NOSBO-bekercompetitie 2010-2011 rekening heeft gehouden 

met de herfstvakantie, het Univétoernooi in Hoogeveen etc. 

Bart Romijn geeft aan dat de competitie al is begonnen. HSP 3 heeft zich teruggetrokken. 

Jan Peek geeft aan dat Bart Romijn tijdens het indelen van de slotrondes van de 

Promotie¬klasse rekening heeft gehouden met o.a. de KNSB-competitie. 

De 3e klasse zal ingedeeld worden als er minimaal 8 teams zich zullen inschrijven. Rondom 

de ALV van september zal dit bekend worden. De deadline voor het aan- en afmelden van teams 

ligt ook in die periode. 

Jan Peek reikt de beker van de NOSBO-bekercompetitie uit aan de winnaar van 2009-2010: 

SC Assen. Voorzitter Sjoerd Homminga (SC Assen) neemt de beker in ontvangst. 

 

7. Vacatures 

Het bestuur stelt de ALV voor om Grigori Kodentsov als bestuurslid te kiezen. Grigori 

Kodentsov zal de functie van secretaris vervullen. Grigori Kodentsov stelt zich aan de ALV voor.  

� De ALV kiest Grigori Kodentsov als bestuurslid. Hij zal de functie van secretaris gaan ver-

vullen. 

In de Reglementencommissie zijn er op dit moment geen vacatures. Grigori Kodentsov kan 

hierin zitting blijven nemen. Zijn bestuursfunctie van de NOSBO staat hem hier niet in de weg. 

De Commissie van Beroep dient uit vijf leden te bestaan. Op dit moment telt de commissie 

vier leden en is er één vacature. 

� Menno Keizer (SC Roden) wordt als vijfde lid van de Commissie van Beroep benoemd. 

Jan Peek legt uit wat de Bondsraad van de KNSB doet. De volgende Bondsraad zal worden 

gehouden op zaterdag 19 juni in Eindhoven. Er is een vacature van Bondsraadlid binnen de 

NOSBO. Jan van Os (ESG) geeft aan dat namens de NOSBO twee leden van het bestuur en twee 

leden namens de verenigingen leden zijn van de Bondsraad. Jan Peek zoekt op dit moment iemand 

namens de verenigingen met bij voorkeur ook een ‘jeugdportefeuille’. 

Jan Peek geeft aan dat Playchess mogelijk bereid is om een middag / avond de mogelijkheden 

van hun programma te komen uitleggen. Hij wil peilen om men dan bereid is om te komen. En wan-

neer: op een doordeweekse dag of in het weekend? Derk Schuttel (Het Schaakkwartier) geeft aan 

dat dit het beste tijdens activiteiten kan gebeuren. Taco van de Poel (SV Unitas) geeft aan dat dit 

afhankelijk is van het onderwerp. Er wordt al vaak genoeg vergaderd. Jan van Os (ESG) geeft aan 

dat dit het beste tijdens jeugdactiviteiten kan gebeuren. Jan Peek geeft aan dat het NOSBO-bestuur 

samen met de KNSB een programma zal uitwerken en dat men zal proberen dit georganiseerd te 

krijgen op een zaterdag tijdens een jeugdevenement. 

 



ALGEMENE LEDENVERGADERING 15 SEPTEMBER 2010 7/21 

8. KNSB 

De KNSB heeft de regionale bonden informatie gestuurd m.b.t. het wijzigen van de statuten 

van de regionale bonden. Jan Peek geeft een toelichting hierbij en stipt de belangrijkste punten aan. 

De regionale bonden moeten zich m.b.t. hun statuten conformeren aan de KNSB. In geval van non-

conformatie zal NOC / NSF geen geld meer aan de KNSB geven. Ook is er een aspect van de Code 

Tabaksblat. Bestuurders van verenigingen en bonden mogen maximaal 12 jaar aaneengesloten een 

bestuursfunctie uitoefenen. Ynte Visser vraagt of er ook zaken m.b.t. de dopingcontrole ingevoerd 

zullen worden. Dit wil hij niet. 

� De stukken zullen worden rondgemaild en gepubliceerd worden op de NOSBO-website. Voor de 

ALV van september zal er een voorstel komen van het NOSBO-bestuur. 

 

9. W.v.t.t.k. / Rondvraag 

Wim van Dijken (SC Ten Boer) vraagt hoe het zit met het protest dat SC Ten Boer heeft in-

gediend, omdat de competitieleider SC Ten Boer 2 punten in mindering heeft gebracht naar aan-

leiding van de wedstrijd Ten Boer 2 – Haren 7. Jan Peek geeft aan dat het protest aan de Commissie 

van Beroep voorgelegd zal worden. Klaas Dijkhuizen (SC Ten Boer) vraagt waarom SC Ten Boer 

nog niet hierover is ingelicht. Hij voelt zich niet serieus genomen. Het duurt te lang. De discussie 

tussen Klaas Dijkhuizen (SC Ten Boer) en het bestuur leidt tot niets. Er wordt afgesproken dat het 

protest en alle papieren aan de Commissie van Beroep zullen worden voorgelegd. Deze zal met de 

betreffende partijen contact opnemen en binnen een bepaalde termijn een beslissing uitbrengen. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt of SC Haren partij is in deze zaak. Dit wil hij niet. Jan Peek 

geeft aan dat SC Haren geen partij is in deze zaak, maar dat de betreffende personen van SC Haren 

zullen moeten worden gehoord. Het principe van hoor en wederhoor zal toegepast worden. 

SC Ten Boer heeft een stuk ingediend bij het NOSBO-bestuur en wil dat dit stuk besproken 

wordt. Jan Peek geeft dat het NOSBO-bestuur op dit moment weinig met het stuk kan doen. SC Ten 

Boer geeft aan dat men o.a. ontevreden is over het feit dat sommige verenigingen zich niet aan het 

van tevoren vastgestelde aanvangstijdstip houden. Dit staat duidelijk aangegeven, maar men gaat er 

vaak laks mee om. Er vindt een discussie plaats tussen SC Ten Boer en de zaal over dit onderwerp. 

Klaas Dijkhuizen (SC Ten Boer) wil dit onderwerp goed en duidelijk in de reglementen hebben ver-

werkt. Grigori Kodentsov vindt dat dit meer een mentaliteitskwestie is en vraagt zich af waarom 

men dit soort onderwerpen in allerlei reglementen verwerkt wil zien worden. Jan van der Laan (SC 

Veendam) verzoekt om voorstellen de volgende keer vóór de ALV in te dienen. Dan kunnen deze 

samen met de mededelingen besproken worden. Klaas Dijkhuizen (SC Ten Boer) geeft aan dat hij 

naar aanleiding van dit onderwerp met de Reglementencommissie contact op zal nemen. 

Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt wanneer de KNSB zich over de dispensatieregeling 

zal buigen. Roland Kroezen geeft aan dat dit onderwerp tijdens de Bondsraad in juni zal worden 

besproken. Er is een voorstel van de OSBO met betrekking tot dit onderwerp. Maar het is ook een 

streng reglement. Pieter Sjoerd Hasper (SC Haren) vraagt wat de NOSBO in de Bondsraad zal gaan 

stemmen. Jan Peek geeft een neutraal antwoord, omdat het NOSBO-bestuur dit onderwerp nog 

dient te bespreken. Taco van de Poel (SV Unitas) verzoekt om de invallersregeling goed te lezen en 

erop te letten of deze nog wel van toepassing is. Derk Schuttel (Het Schaakkwartier) stelt voor om 

een stemadvies aan het bestuur af te geven. Jan van Os (ESG) geeft aan dat het wenselijk is dat over 

dit onderwerp een ALV-stuk is geweest. Derk Schuttel (Het Schaakkwartier) stelt voor dat de af-

spraken en de reglementen van de ALV van 27 mei 2009 worden nageleefd. Het huidige NOSBO-

reglement gaat boven het voorstel. Het bestuur en de ALV gaan hiermee akkoord. 

 Er zijn geen vragen tijdens de rondvraag. 

 

10. Sluiting 

Jan Peek bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 22:42 uur. 

 

Grigori Kodentsov 

Secretaris NOSBO 
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Verslag Kascommissie 2009-2010 
 

Wij hebben de jaarrekening 2009 van de Noordelijke Schaakbond gecontroleerd. De jaarrekening 

bestaat uit een balans en een exploitatierekening met bijbehorende toelichtingen. 

 

Bij onze controle hebben wij de volgende werkzaamheden uitgevoerd: 

- aan de hand van een steekproefsgewijze controle vaststellen of de verantwoorde uitgaven zijn 

gedekt door de daaraan ten grondslag liggende bescheiden; 

- aan de hand van een steekproefsgewijze controle vaststellen of uitgaven gedaan zijn conform de 

daarop betrekking hebbende besluiten en of ze binnen het raam van de begroting vielen; 

- vaststellen dat de contributie-inkomsten volledig zijn;  

- vaststellen dat de verantwoording van overige opbrengsten, waaronder de inschrijfgelden etc., 

correct heeft plaatsgevonden. 

 

Op grond van onze controle hebben wij geen tekortkomingen in de gevoerde administratie en de 

weerslag hiervan in de jaarrekening 2009 geconstateerd. Wij stellen dan ook voor de 

penningmeester terzake te dechargeren. 

 

Groningen, 22 juli 2010 

 

De kascommissie, 

 

J.E. de Graaf – Schaakvereniging Oostermoer 

P. Assen – Schaakclub Het Kasteel 

 

________________________________________________________________________________ 

 

Jaarverslag Secretaris 2009-2010 
 

Op de ALV d.d. 16 september 2009 is Paul Zilverberg afgetreden als Secretaris van de NOSBO. 

Deze functie heeft Paul vanaf 2002 bekleed. Hierna heeft de NOSBO enige tijd zonder een 

secretaris gefunctioneerd. Dit was een zeer onwenselijke situatie. Op de ALV d.d. 2 juni 2010 is 

Grigori Kodentsov tot nieuwe Secretaris van de NOSBO benoemd. Vanaf eind april 2010 

functioneerde hij al volledig in het NOSBO-bestuur. 

 Ynte Visser zal op de ALV d.d. 15 september 2010 aftreden als Jeugdleider van de NOSBO. 

Deze functie wordt op dit moment door hem vanaf 2003 bekleed. De bedoeling is dat Gerda Hartog 

hem zal opvolgen als nieuwe Jeugdleider van de NOSBO en op de ALV d.d. 15 september 2010 

benoemd zal worden. Zij functioneert al vanaf eind augustus 2010 volledig in het NOSBO-bestuur. 

 Micha Jans is in 2009 afgetreden als lid van de Commissie van Beroep van de NOSBO. Deze 

functie heeft hij vanaf 2006 bekleed. Op de ALV d.d. 2 juni 2010 is Menno Keizer als lid van de 

Commissie van Beroep benoemd. De Commissie van Beroep van de NOSBO is op dit moment 

volledig. 

 Er is een vacature aanwezig binnen de Reglementencommissie van de NOSBO. Op dit 

moment bestaat deze commissie uit twee leden. Een derde lid is wenselijk en hier wordt naar 

gezocht. 

 De trend van het teruglopend ledenaantal heeft zich binnen de NOSBO in het seizoen 2009-

2010 voortgezet. Op 1 augustus 2008 telde de NOSBO 1048 leden en op 1 september 2009 1005 

leden. Per 1 september 2010 is het ledenaantal gedaald tot 972. Deze trend is ook binnen de KNSB 

waarneembaar. 

 

Grigori Kodentsov 

Secretaris NOSBO 



ALGEMENE LEDENVERGADERING 15 SEPTEMBER 2010 9/21 

Jaarverslag Competitieleider 2009-2010 
 

Het seizoen 2009-2010 was voor de NOSBO teams in de KNSB competitie eentje met gemengde 

gevoelens. Er konden geen kampioenschappen gevierd worden, maar er waren wel vier degradaties 

te betreuren. 

 

In de Meesterklasse kende SC Groningen/Hotels.nl een uitstekende start, door de eerste zes 

wedstrijden te winnen. Toen werd het geld helaas te schaars en werd alles gedaan om de achtste 

wedstrijd tegen Hilversum in elk geval niet te verliezen. De wedstrijd in ronde zeven tegen Utrecht 

werd opgeofferd en verloren. Maar nadat kopman Ivan Sokolov in een vooruitgespeelde partij tegen 

Hilversummer Loek van Wely verloor, werd ook het duel tegen Hilversum een onmogelijke missie. 

Utrecht wipte nog over de Groningers heen, die daardoor derde werden. 

 

In de Eerste klasse A werd Unitas in de eerste twee wedstrijden op nederlagen getrakteerd. Daarna 

ging het beter lopen en mede dankzij een slotserie van drie overwinningen op rij werd een goede 

klassering onderin de middenmoot bereikt. 

 

Drie NOSBO teams in de Tweede klasse A, die alle een moeizaam seizoen doormaakten. Zowel SC 

Groningen 2 als Haren 1/SISSA eindigden op zes matchpunten, maar waar Groningen 2 op bord-

punten het vege lijf redde, was Haren het haasje. Haren speelde in deze klasse, nadat ze de plaats 

van SISSA in deze klasse overnamen. De studenten konden echter geen volwaardig team opstellen 

en stelde hun team aan Haren ter beschikking. Helaas kon Haren de klasse niet houden. Unitas 2 

kon dat wel, verrassend omdat het team vorig seizoen degradeerde uit de derde klasse, maar naar de 

tweede klasse promoveerde door het kampioenschap van Unitas 3. 

 

Vier NOSBO teams speelden in de Derde klasse A, waarvan Spassky’s met klasse topscorer Jan 

Joris Groenewold een uitstekende tweede plaats haalden, net voor Talentteam GrUNn/Unitas 3. 

Helaas bezetten de twee andere NOSBO teams de degradatieplaatsen. Haren 2 was daar min of 

meer verwacht, maar van SC Groningen 3 was toch wel iets meer verwacht. 

In de Derde klasse B worstelde Staunton zich na een matige start naar een lage middenmootplaats. 

ESG kende een moeizaam seizoen, maar had het tot aan de slotdag in eigen hand. Een harde 6-2 

nederlaag tegen concurrent Pallas leidde tot degradatie voor de Emmenaren. 

 

In de KNSB beker sneuvelde in de eerste ronde alleen NOSBO vertegenwoordiger Oostermoer, 

maar een ronde later was het bijltjesronde. Spassky’s, Unitas en ESG vielen toen af. Waarna in 

ronde drie de laatste twee deelnemers uitvielen, namelijk Staunton en Haren. 

 

Prestaties NOSBO teams in de KNSB competitie 

M 3 Groningen/Hotels.nl   13 49½ 

1A 6 Unitas     10 49 

2A 5 Unitas 2     8 33 

 8 Groningen 2    6 32 

 9 Haren     6 30 D 

3A 2 Spassky’s     12 39½ 

 3 Talentteam GrUNn/Unitas 3  12 38 

 9 Groningen 3    5 33½ D 

 10 Haren 2     2 23½ D 

3B 6 Staunton     9 37 

 9 ESG      3 27½ D 

 

In de Promotieklasse van de NOSBO bleef het lang spannend. Assen en Unitas 4 waren de beste 

ploegen en lieten beide slechts één steekje vallen, Assen tegen HSP en Unitas 4 tegen SISSA, 
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waardoor de 5-3 overwinning van de ploeg uit Drenthe in de onderlinge wedstrijd de doorslag gaf. 

Assen promoveerde hierdoor voor het eerst in hun bestaan naar de KNSB. Onderaan werd het door 

de massale degradatie uit de KNSB een waar slagveld, waarin vier teams het onderspit dolven. HSP 

redde het net, mede door dat puntje tegen Assen, maar Het Kasteel, Oostermoer, Leek en Roden 

moesten terug naar de eerste klasse. 

In die Eerste klasse waren de promotieplaatsen voor de kampioenen Haren 3 (A) en Hoogeveen 

(B). Ook hier versterkte degradatie en daarvan waren Het Kasteel 2, Roden 2, JH Kruit, Bedum en 

Lewenborg het slachtoffer. 

Aan het begin van het seizoen was er een derde poule toegevoegd aan de tweede klasse. Drie kam-

pioenen dus, die promoveren naar de eerste klasse: Haren 5 (A), HSP 2 (B) en Hoogeveen 2 (C). 

De twee kampioenen van de derde klasse waren Haren 6 (A) en HSP 3 (B). 

 

Assen pakte de dubbel in de NOSBO, door in de bekerfinale Het Kasteel met 4-0 te verslaan. Als 

troost voor de degradatie mag Het Kasteel volgend seizoen wel deelnemen aan de KNSB beker. 

 

Bart Romijn 

Competitieleider NOSBO 

 

 

Eindstanden NOSBO-competitie 2009-2010 

 
    Promotieklasse Mp Bp  1    2    3   4    5   6    7    8    9   10  Ra   TPR  RaTg 

1.  Assen          17 47½ x    5    5.5 4.5  5.5 4    6.5  4.5  5.5 6.5 1942 1928 1811 K 

2.  Unitas 4       15 46½ 3    x    5.5 4    4.5 6    4.5  6    5.5 7.5 1883 1912 1802 

3.  Van der Linde  12 37  2.5  2.5  x   3.5  4.5 4.5  5    5    5   4.5 1785 1815 1808 

4.  SISSA          11 40½ 3.5  4    4.5 x    4   4    3.5  5    5.5 6.5 1879 1862 1819 

5.  Groningen 4    10 41  2.5  3.5  3.5 4    x   5    4    7    5.5 6   1846 1864 1814 

6.  HSP            7  36½ 4    2    3.5 4    3   x    4    6    6.5 3.5 1790 1830 1823 

7.  Het Kasteel    7  32½ 1.5  3.5  3   4.5  4   4    x    4    3   5   1748 1792 1828  

8.  Oostermoer     5  27½ 3.5  2    3   3    1   2    4    x    4.5 4.5 1844 1747 1834 D 

9.  Leek           3  27  2.5  2.5  3   2.5  2.5 1.5  5    3.5  x   4   1700 1744 1831 D 

10. Roden          3  24  1.5  0.5  3.5 1.5  2   4.5  3    3.5  4   x   1781 1702 1827 D 

 

K  = Kampioen en promoveert naar de derde klasse KNSB 

D  = Degradeert naar de eerste klasse 

 

    Klasse 1A   Mp Bp  1   2   3   4   5   6   7    8    9    10   Ra   TPR  RaTg 

1.  Haren 3     15 49  x   4.5 6   4   6   4   7    6    4    7.5  1758 1808 1675 K 

2.  Staunton 2  13 46  3.5 x   3   4   5.5 6   5    6.5  7.5  5    1788 1779 1677 

3.  Ten Boer    12 39  2   5   x   5.5 3.5 5   4    4    4.5  5.5  1735 1725 1696 

4.  SISSA 2     12 39  4   4   2.5 x   4.5 3   4.5  5.5  6    5    1638 1709 1680 

5.  Assen 2     11 36  2   2.5 4.5 3.5 x   4   4.5  4.5  5    5.5  1676 1686 1686 

6.  DAC         10 36  4   2   3   5   4   x   4.5  5.5  4    4    1766 1691 1691 

7.  Middelstum  5  30½ 1   3   4   3.5 3.5 3.5 x    3    4.5  4.5  1688 1625 1682 

8.  Groningen 6 5  29½ 2   1.5 4   2.5 3.5 2.5 5    x    5    3.5  1599 1620 1685 

9.  Bedum       4  28½ 4   0.5 3.5 2   3   4   3.5  3    x    5    1662 1634 1706 D 

10. Roden 2     3  26½ 0.5 3   2.5 3   2.5 4   3.5  4.5  3    x    1571 1609 1704 D 

 

K = Kampioen en promoveert naar de Promotieklasse 

D = Degradeert naar de tweede klasse 

 

    Klasse 1B     Mp Bp  1   2   3   4   5    6   7   8   9    10  Ra   TPR  RaTg 

1.  Hoogeveen     18 49  x   5.5 4.5 5   4.5  6   4.5 5.5 6    7.5 1760 1790 1657 K 

2.  ESG 2         14 45  2.5 x   6.5 6   5    3.5 4.5 5   5.5  6.5 1748 1738 1651 

3.  Dwingeloo     13 42  3.5 1.5 x   4   4.5  5.5 5   6   5.5  6.5 1680 1705 1648 

4.  Haren 4       12 38  3   2   4   x   4.5  4.5 4   5   4.5  6.5 1671 1687 1666 

5.  Unitas 5      9  38½ 3.5 3   3.5 3.5 x    6   4.5 4   5.5  5   1641 1685 1664 

6.  Veendam       8  33  2   4.5 2.5 3.5 2    x   5   3   6    4.5 1671 1636 1665 

7.  Groningen 5   7  39  3.5 3.5 3   4   3.5  3   x   7   5.5  6   1699 1708 1679 

8.  Het Kasteel 2 5  28  2.5 3   2   3   4    5   1   x   3    4.5 1586 1589 1669  

9.  Lewenborg     4  27½ 2   2.5 2.5 3.5 2.5  2   2.5 5   x    5   1619 1577 1664 D 

10. JH Kruit      0  20  0.5 1.5 1.5 1.5 3    3.5 2   3.5 3    x   1549 1496 1662 D 

 

K = Kampioen en promoveert naar de Promotieklasse 

D = Degradeert naar de tweede klasse 
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   Klasse 2A          Mp Bp  1   2    3    4    5   6    7    8    Ra   TPR  RaTg 

1. Haren 5            12 27  x   4    3    4    3   4.5  5    3.5  1584 1620 1518 K 

2. Eelde/Paterswolde  10 27½ 2   x    5    2.5  3.5 3.5  6    5    1619 1602 1492 

3. Het Schaakkwartier 10 22½ 3   1    x    3    4   4.5  3.5  3.5  1575 1556 1527 

4. Assen 3            9  23½ 2   3.5  3    x    1   4    5    5    1574 1553 1510 

5. Valthermond        7  22  3   2.5  2    5    x   1.5  4    4    1521 1530 1516 

6. Oostermoer 3       5  18½ 1.5 2.5  1.5  2    4.5 x    3.5  3    1431 1485 1528 

7. Veendam 3          2  12½ 1   0    2.5  1    2   2.5  x    3.5  1410 1374 1523 D 

8. Hoogeveen 3        1  14½ 2.5 1    2.5  1    2   3    2.5  x    1434 1422 1532 D 

 

K = Kampioen en promoveert naar de eerste klasse 

D = Degradeert naar de derde klasse 

 

   Klasse 2B    Mp Bp  1   2    3    4    5    6   7   8    Ra   TPR  RaTg 

1. HSP 2        13 33½ x   5.5  3    4.5  5.5  4.5 5   5.5  1621 1748 1508 K 

2. Middelstum 2 10 20½ 0.5 x    3.5  4    1.5  4   3.5 3.5  1473 1533 1540 

3. Unitas 6     9  26½ 3   2.5  x    3    3    4.5 4.5 6    1593 1611 1516 

4. Staunton 3   8  20½ 1.5 2    3    x    3.5  3   4   3.5  1651 1519 1526 

5. SISSA 3      5  16½ 0.5 4.5  3    1.5  x    1   3   3    1519 1459 1539 

6. DAC 2        4  18  1.5 2    1.5  3    5    x   2   3    1551 1465 1515 

7. Oostermoer 2 4  17  1   2.5  1.5  2    3    4   x   3    1539 1471 1543 

8. Groningen 7  3  14½ 0.5 2.5  0    2.5  3    3   3   x    1289 1440 1550 D 

 

K = Kampioen en promoveert naar de eerste klasse 

D = Degradeert naar de derde klasse  

 

   Klasse 2C       Mp Bp  1   2    3    4    5   6    7    8    Ra   TPR  RaTg 

1. Hoogeveen 2     14 32  x   4    3.5  3.5  5.5 3.5  6    6    1606 1674 1472 K 

2. Rochade         8  23½ 2   x    2    3    4.5 3.5  3    5.5  1565 1566 1523 

3. Assen 4         8  21½ 2.5 4    x    1.5  2.5 3.5  3.5  4    1490 1545 1538 

4. ESG 3           7  23½ 2.5 3    4.5  x    2.5 2    5    4    1413 1564 1521 

5. Dwingeloo 2     7  18  0.5 1.5  3.5  3.5  x   2    4    3    1525 1457 1507 

6. Van der Linde 2 6  21½ 2.5 2.5  2.5  4    4   x    4    2    1581 1531 1524 

7. Veendam 2       3  14½ 0   3    2.5  1    2   2    x    4    1452 1425 1535 

8. Ter Apel        3  13½ 0   0.5  2    2    3   4    2    x    1516 1396 1529  

 

K = Kampioen en promoveert naar de eerste klasse 

D = Degradeert naar de derde klasse 

 

   Klasse 3A     Mp Bp  1   2   3    4    5   6   7   Ra   TPR  RaTg 

1. Haren 6       11 18  x   2   3    2.5  2.5 4   4   1250 1446 1254  K 

2. Assen 5       9  16  2   x   4    1.5  3   2.5 3   1507 1394 1269 

3. Het Kasteel 3 7  11½ 1   0   x    2    3   2.5 3   1289 1268 1282 

4. Staunton 4(j) 6  13½ 1.5 2.5 2    x    1.5 4   2   1126 1348 1305 

5. Hoogeveen 4   3  9   1.5 1   1    2.5  x   1   2   1335 1166 1253 

6. JH Kruit 2    3  8   0   1.5 1.5  0    3   x   2   1342 1151 1276 

7. Unitas 7(j)   3  8   0   1   1    2    2   2   x   1078 1163 1288 

 

K = Kampioen en promoveert naar de tweede klasse 

 

   Klasse 3B       Mp Bp  1   2   3    4   5  6    7   Ra   TPR  RaTg 

1. HSP 3           9  16  x   2   3.5  2   3  2    3.5 1496 1507 1382 K 

2. DAC 3           9  15½ 2   x   1.5  3   4  2.5  2.5 1457 1503 1393 

3. Roden 3         9  13½ 0.5 2.5 x    3   2  3    2.5 1405 1446 1403 

4. Lewenborg 2     7  12  2   1   1    x   3  2.5  2.5 1356 1378 1378 

5. Haren 7         3  8   1   0   2    1   x  2    2   1256 1280 1406 

6. Bedum 2 (-2)    2  11  2   1.5 1    1.5 2  x    3   1407 1370 1399 

7. Ten Boer 2 (-2) -1 8   0.5 1.5 1.5  1.5 2  1  . x   1385 1277 1402 

 

K = Kampioen en promoveert naar de tweede klasse 

 

________________________________________________________________________________ 
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Jaarverslag Diplomaconsul 2009-2010 
 

Het is weer een goed examenseizoen geweest.  

Inmiddels ben ik 4 jaar diplomaconsul. In die 4 jaar heb ik bijna 1100 examens mogen nakijken en 

beoordelen.  

Meer dan 92% is daarvan geslaagd. (zie de laatste tabel). 

De cijfers in onderstaande tabellen spreken voor zich. 

De prijs voor een examen is ongewijzigd gebleven, nl. € 3,-- per examen. 

 

Afgelopen seizoen hebben 14 schaakclubs examens afgenomen: Groningen, Haren, Assen, 

Hoogeveen, Leek, Oostermoer, de Paardensprong, Roden, het Schaakkwartier, Staunton, Ten Boer, 

Unitas, v.d. Linde en Veendam. Verder hebben scholen uit Groningen, Grijpskerk, Bedum, Assen, 

Hoogeveen en Valthermond ook de stappen-examens aangevraagd en afgenomen. Een positieve 

ontwikkeling. 

 

Aantal examenkandidaten 

 opstapje 

1 

opstapje 

2 

stap 1 stap 2 stap 3 stap 4 stap 5 stap 6 

2006/2007 18  139 66 23 12 7  

2007/2008 35  91 54 22 12 8 4 

2008/2009 31 2 148 79 33 10 4  

2009/2010 34 - 152 57 23 13 12 1 

 

Aantal geslaagden 

 opstapje 

1 

opstapje 

2 

stap 1 stap 2 stap 3 stap 4 stap 5 stap 6 

2006/2007 18  130 53 21 10 7  

2007/2008 32  88 45 21 10 7 3 

2008/2009 27 2 145 68 32 9 4  

2009/2010 30 - 146 49 22 11 12 1 

 

Percentage aantal geslaagden 

 opstapje 

1 

opstapje 

2 

stap 1 stap 2 stap 3 stap 4 stap 5 stap 6 

2006/2007 100%  94% 80% 91% 83% 100%  

2007/2008 91%  97% 83% 95% 83% 88% 75% 

2008/2009 87% 100% 98% 86% 97% 90% 100%  

2009/2010 88%  96% 86% 96% 85% 100% 100% 

 

Totaal aantal examenkandidaten 

 afgenomen Geslaagd afgewezen percentage 

geslaagden 

2006/2007 265 239 26 90% 

2007/2008 226 206 20 91% 

2008/2009 307 287 20 93% 

2009/2010 292 271 21 93% 
Totaal 2006 

t/m 2010 1090 1003 87 92% 

 

Wout Admiraal 

Diplomaconsul NOSBO 



ALGEMENE LEDENVERGADERING 15 SEPTEMBER 2010 13/21 

Jaarverslag Jeugdleider / Bestuurslid Jeugdzaken 2009-2010 
 

NOSBO Jeugdcommissie 
 

Bram Baptist   Pupillendag; Rating 

Carla Graafland   Schoolschaak B.O.; Meisjesschaak 

Gerda Hartog   Grand Prix + Champions League; Stappenkampioenschap 

Ernst Leeftink   Schoolschaak V.O.; Algemeen 

Theo Mooijman   Financien; Reglementen 

Ingrid Mostertman  Jeugdclubcompetitie 

Ynte Visser   Voorzitter; KNSB-zaken; Snelschaken 

Gerard Voorintholt  PJK ABCD 

 

Wout Admiraal   Diplomaconsul 

Hiddo Zuiderweg   Adviseur 

 

Sjoerd-Jan Burgsma stopte,. verder waren er geen wijzigingen. 

 

Beleid 

 

Nieuw was de Champions League. 

Gelijktijdig met de (meeste) Grand Prix toernooien speelde de sterkere jeugd (vanaf 1300) drie 

partijen met een langere bedenktijd. Ze konden meedoen zo vaak ze wilden, en er waren geldprijzen 

(dank aan de anonieme sponsor). De bedoeling was om de jeugd die de Grand Prix ontgroeid was te 

bereiken. 

Dit lukte gedeeltelijk. In totaal waren er zestien deelnemers, per toernooi gemiddeld acht. 

Ongetwijfeld zal er komend seizoen weer een Champions League gehouden worden. 

 

De Persoonlijke Jeugd Kampioenschappen werden anders georganiseerd. 

Niet meer op drie dagen in de herfstvakantie in Assen, maar op een februari weekend in Groningen. 

De bedoeling was om op deze manier meer AB-jeugd te bereiken. Dat lukte niet. 

Daarom wordt het AB-kampioenschap komend seizoen bij een volwassenentoernooi ondergebracht. 

Verder beviel de nieuwe formule redelijk. 

 

Er is besloten dat er maximaal 11 Grand Prix toernooien per seizoen kunnen worden gehouden. 

Als een Friese vereniging wil meedoen wordt  per geval bekeken of dat kan. 

Ook is er besloten dat de hoogste groep altijd uit 6 spelers moet bestaan. 

 

Op de jeugdratinglijst is de geboortedatum vervangen door het geboortejaar. 

 

Het snelschaken voor de jeugd werd gemeenschappelijk gehouden met het snelschaken voor de 

volwassenen; oud kon tegen jong uitkomen. Het beviel goed.  

 

Er is een begin gemaakt met een reglement op het Basisschoolschaak. 

 

De NOSBO heeft bij de KNSB zijn ongenoegen over de nieuwe opzet van het NK Voortgezet 

Onderwijs kenbaar gemaakt. De teams troffen elkaar niet in den lijve, maar er werd via internet 

gevluggerd. 

 

Geon Knol verzorgde namens de NOSBO de begeleiding op het NK D-jeugd. Op het NK voor de 

ABC-jeugd was begeleiding door Schaakstad Groningen mogelijk. 
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In samenwerking met Schaakstad Groningen organiseerde de NOSBO voor de tweede keer het NK 

E-teams. Het kampioenschap was een succes.   

 

Tenslotte moet vermeld worden dat het seizoen mede gekenmerkt werd door irritaties over het 

functioneren van de betaalde medewerker.  

 

Galerij der Kampioenen 
PJK A  David Slagter (Groningen, Unitas) - 

PJK B  Jorden van Foreest (Unitas)  - 

PJK C  Gertjan Haan (Assen)   Frederieke Klopstra (van der Linde) 

PJK D  Olav Mostertman (Groningen) Silvia van der Werff (Assen) 

PJK E  Tom Hermes (Groningen)  Feline Waardenburg (Het Kasteel) 

PJK F  Jan van Reijendam (Staunton) Maimoena Hulshof (Unitas) 

PJK G  Levi Nies (Paardensprong)  Els Annemein Schoonhoven (p.l.) 

PJK H  Tycho Bruggink (p.l.)   Zamiena Hulshof (Unitas) 

 

Snelschaken A  Thomas Hiemstra (Haren) 

Snelschaken B  Evie Warmelink (Unitas) 

Snelschaken C  Ardin Bosboom (van der Linde) 

Snelschaken D  Jorden van Foreest (Unitas) 

Snelschaken E   Lucas van Foreest (Unitas) 

 

Stappenkampioenschap stap 5  Jorden van Foreest (Unitas) 

Stappenkampioenschap stap 4  Dennis van den Bergh (Unitas) 

Stappenkampioenschap stap 3  Pieter van Foreest (Unitas) 

Stappenkampioenschap stap 2  Thomas Wigmans (Haren) 

Stappenkampioenschap stap 1  Daan Voorintholt (Schaakkwartier) 

Stappenkampioenschap geen diploma Nina Veloo (Unitas) 

 

Grand Prix Mat in 2   Anna Maja Kazarian (Sneek) 

Grand Prix Phildor Leeuwarden Sander Taams (Hoogeveen) 

Grand Prix Groningen   Coos Kruisenga (Sneek) 

Grand Prix Veendam   Silvia van der Werff (Assen) 

Grand Prix Haren   Ellen de Boer (Staunton) 

Grand Prix Schaakstad Groningen Gidius Bok (Eindhoven) 

Grand Prix Hoogeveen   Anna Maja Kazarian (Sneek) 

Grand Prix van der Linde  Gerbert Leeftink (Assen) 

Grand Prix DAC    Gerbert Leeftink (Assen) 

Grand Prix Leek / Roden  Anna Maja Kazarian (Sneek) 

Grand Prix Ten Boer   Melchior Hillenkamp (Groningen) 

Grand Prix Unitas   Lisanne Waardenburg (Het Kasteel) 

 

Grand Prix Cyclus   Gerbert Leeftink (Assen) 

Champions League   Lucas van Foreest (Unitas)  

 

Jeugdclubcompetitie C   Groningen 

Jeugdclubcompetitie D   Unitas 

Jeugdclubcompetitie E   Paardensprong 

 

Schoolschaak Voortgezet Onderwijs bovenbouw Praedinius Gymnasium (Groningen) 

Schoolschaak Voortgezet Onderwijs onderbouw Gomarus College (Assen) 

Schoolschaak Basisonderwijs    De Borgstee (Grijpskerk) 
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Belangrijkste landelijke prestaties 
 

NK A-jeugd  8. Milan Mostertman (Groningen) 

NK B-meisjes  2. Evie Warmelink (Unitas) 

NK D-jeugd  4. Jorden van Foreest (Unitas)   5. Melchior Hillenkamp (Groningen) 

NK F-jeugd  7. Jan van Reijendam (Staunton) 

NK H-jeugd  1. Eelke de Boer (Groningen)  5. Jonas Hilwerda (Paardensprong) 

    8. Tycho Bruggink (p.l.) 

 

In totaal deden 37 NOSBO-ers aan deze kampioenschappen mee. De H-lichting is veelbelovend! 

 

NK Snelschaken jeugd t/m 16  1. Milan Mostertman (Groningen) 

NK Snelschaken meisjes t/m 16  1. Evie Warmelink (Unitas) 

NK Snelschaken jeugd t/m 14  1. Nick Bijlsma (Unitas) 

 

NK Schoolschaak V.O. bovenbouw 1. Praedinius Gymnasium (Groningen) 

NK Basisscholen     Halve finale: De Borgstee (Grijpskerk) 

 

Open NK B-meisjes    1. Evie Warmelink (Unitas) 

 

Ynte Visser 

Jeugdleider / Bestuurslid Jeugdzaken NOSBO 

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

Jaarverslag Wedstrijdleider 2009-2010 
 

Er werden het afgelopen seizoen weer vier kampioenschappen georganiseerd in het NOSBO gebied. 

 

Het eerste kampioenschap was het snelschaakkampioenschap. Deze werd samen met de 

jeugdkampioenschappen snelschaak georganiseerd.  Vierenveertig deelnemers trok dit gezamenlijke 

kampioenschap uiteindelijk en het toernooi werd gewonnen door Unitasser Erik-Jan Hummel. 

Hummel had daarvoor wel een barrage nodig tegen clubgenoot Alef Boer. Dat het zover kwam was 

wel verrassend, want de voorsprong van Boer voor de slotronde leek voldoende. Een half bordpunt 

en vijf weerstandspunten leek voldoende om middels een 1½-½ overwinning op Benjamin van der 

Woude kampioen te worden. Niet geheel onverwacht maakte Hummel het half bordpunt goed 

middels een 2-0 tegen Eric Jan Walinga, maar ook bleken zijn eerdere tegenstanders zo goed te 

presteren dat hij de vijf weerstandspunten ook nog goed maakte. Zoals het dan zo vaak gaat, Boer 

kreeg in de barrage geen goede zet meer uit de vingers en verloor met 2-0. 

 

Hierna was het tijd voor het rapid kampioenschap. Dit toernooi werd door omstandigheden 

verschoven naar februari en trok dit maal vierentwintig deelnemers. Een verdrievoudiging ten 

opzichte van het eerste kampioenschap vorig seizoen. Binnen drie weken pakte Erik-Jan Hummel 

zijn tweede NOSBO titel en hiermee prolongeerde hij ook zijn kampioenschap van het vorige 

seizoen. Hummel verloor in ronde drie van clubgenoot Fons van Hamond en hobbelde daardoor 

vanaf dat moment achter Spassky’s Jan Joris Groenewold aan. In de zesde en voorlaatste ronde 

sloeg Hummel zijn slag, door in het onderlinge duel van Groenewold te winnen. Middels een 

overwinning op Adrian Clemens werd de titel veiliggesteld. 

 



ALGEMENE LEDENVERGADERING 15 SEPTEMBER 2010 16/21 

Daarna was het dan eindelijk tijd voor het persoonlijk kampioenschap. Het was de bedoeling 

geweest om dit in twee delen te verspelen met een finale, maar voor het geplande weekendtoernooi 

in het najaar liep de inschrijvingsteller slechts naar acht. Naar mijn mening te weinig voor een 

serieus toernooi. In maart meldden zich uiteindelijk vijfenveertig NOSBO leden voor de zeven 

ronden om het NOSBO kampioenschap. In maart, een maand later dan gangbaar. En of dat de reden 

was dat er een achttal deelnemers meer waren dan vorig seizoen zullen we nooit weten, maar 

uiteindelijk bleek het wel een gelukkige greep, gezien het slechte weer in februari. 

Het was een mooi kampioenschap, dat verrassend gewonnen werd door outsider Renze Rietveld. 

Rietveld werd daarmee de eerste NOSBO kampioen die dat werd als lid van een Drentse 

schaakclub. In dit geval Assen. Rietveld werd kampioen met zes punten uit zeven partijen. Hij stond 

slechts twee remises toe, hoewel er zo eigenlijk niet over gesproken kan worden over zijn partij uit 

ronde drie tegen Evie Warmelink. Rietveld werd overspeeld door Warmelink, maar wist uiteindelijk 

toch te ontsnappen met remise. Na een cruciale overwinning op titelverdediger Erik Hoeksema in 

ronde vijf won Rietveld in ronde zes van Bert van der Marel, voordat hij zijn titel veiligstelde met 

een remise tegen runner up Grigori Kodentsov. Kodentsov eindigde op een gedeelde tweede plaats 

met Edwin Zuiderweg en Laszlo Cako. 

Seniorenkampioen werd Bert van der Marel, die concurrent Yeb Blom vijfenhalf weerstandspunten 

voorbleef. De veteranentitel ging naar Henk Seijen, terwijl Evie Warmelink de sterkste was in de 

categorie dames. 

 

Zoals altijd werd het seizoen op de vrijdag voor Pinksteren afgesloten met het snelschaken voor 

teams. Ondanks dat vooral de gezelligheid voorop stond bij dit festijn was er dan ook nog een titel 

te verspelen door de twintig deelnemende teams. De winst was voor een team Unitassers, bestaande 

uit Alef  Boer, Erik-Jan Hummel, Peter Hulshof, Adrian Clemens en Jasper Geurink. 

 

Ook dit jaar sluit ik af met de bedankjes. Allereerst toch weer Fons van Hamond voor het kopen van 

de natura prijzen voor de beide snelschaakkampioenschappen. Daarnaast natuurlijk weer de 

beheerders van het Jannes van der Wal Denksportcentrum, waarvan Bert van der Marel toch wel 

voor een ongekende service zorgde. Elke avond van het persoonlijke kampioenschappen stonden de 

borden en stukken al klaar en hoefde ik alleen nog maar de klokken in te stellen. 

En als laatste toch ook een bedankje voor de deelnemers. Alle toernooien trokken meer deelnemers 

dan vorig seizoen, laten we proberen die trend vast te houden. 

 

Roland Kroezen 

Wedstrijdleider NOSBO 
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Jaarplan Competieleider 2010-2011 
 

De indeling van de NOSBO-competitie 2010-2011 zal op de ALV worden uitgedeeld. Hetzelfde 

geldt voor de promotie- / degradatieregeling 2010-2011. Voor de NOSBO-bekercompetitie kunnen 

verenigingen zich nog op de ALV aanmelden. 

 

Bart Romijn 

Competitieleider NOSBO 

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

Jaarplan Jeugdleider / Bestuurslid Jeugdzaken 2010-2011 
 

Jeugdschaakactiviteiten 
 

De NOSBO verplicht zich reglementair tot de volgende kampioenschappen: 

-  Het Persoonlijk Jeugd Kampioenschap (PJK), in alle leeftijdscategorieën. 

-  Het Persoonlijk Jeugd Kampioenschap Snelschaken, in de leeftijdscategorieën A t/m E. 

-  Schoolschaken: Basisonderwijs, Voortgezet Onderwijs onderbouw, Voortgezet Onderwijs     

    bovenbouw. 

-  Jeugdclubcompetitie, in de leeftijdscategorieën A/B, C, D en E. 

 

De NOSBO zal er additioneel naar streven het volgende toernooiprogramma voor zijn leden aan te 

bieden: 

-  De Grand Prix Cyclus, door de clubs te organiseren, onder auspiciën en met ondersteuning 

    van de NOSBO. 

-  De Champions League, door de clubs te organiseren, onder auspiciën en met ondersteuning 

    van de NOSBO. 

-  Het Stappenkampioenschap. 

-  NOSBO-teams naar het Huttontoernooi en het Renate Limbach Toernooi. 

 

Portefeuilles en Taakverdeling 
De Jeugdcommissie heeft onderling de taken verdeeld, de zogenaamde portefeuilles. De 

portefeuillehouder is het eerste aanspreekpunt aangaande zijn portefeuille. Van hem/haar wordt een 

zelfstandige houding verwacht rond beleid en uitvoering van zijn portefeuille. Het Bestuurslid 

Jeugdzaken draagt echter de eindverantwoordelijkheid voer alle 

jeugdschaakbeleid en de uitvoering daarvan.      

Ik (Gerda Hartog) zal Ynte Visser opvolgen als jeugdleider en naar beste kunnen de 

jeugdcommissie leiden. Verder wil ik de schaaksport promoten onder jeugdspelers die 

binnenkomen via clubs en schoolschaken. De jeugdcommissie functioneert op dit moment prima 

maar zoekt iemand om de portefeuilles die vrijkomen op te gaan vullen. 

 

Financiën 

De jeugdcommissie heeft in het jaar 2009 minder uitgegeven dan begroot zodat de begroting voor 

het jaar 2010 naar beneden is afgesteld. Dit gaan we naar alle waarschijnlijkheid niet halen, de PJK 

is daar debet aan want in 2009 vond er geen PJK plaats en in 2010 twee. 

Er is besloten ieder jeugdcommissielid bij zijn eigen portefeuille een financieel overzichtje gaat 

maken. 

 

 

 



ALGEMENE LEDENVERGADERING 15 SEPTEMBER 2010 18/21 

 

Toernooien  

 

• GP-CYCLUS en CHAMPIONS LEAGUE 

De GP-cyclus loopt prima ook de communicatie met de clubs verloopt prima. Er is een 

reglementwijziging aangenomen en dat is de A-groep te allen tijde uit 6 personen moet bestaan.  

De FSB begint met een eigen GP-Cyclus en daar zullen we proberen rekening mee houden met de 

planning van de NOSBO  GP-toernooien.  

De Champions League gaat net zo door, de opzet is prima en behoeft geen aanpassing. Er moet nog 

wel een reglement voor opgesteld worden. 

 

• HUTTON TOERNOOI en RENATE LIMBACH TOERNOOI. 

Voor beide toernooi geldt; ver weg en weinig belangstelling dus zal de NOSBO op beide toernooien 

niet vertegenwoordigt zijn. 

 

• PJK SNELSCHAKEN 

Net als vorig jaar zal dit weer samen met het NOSBO snelschaakkampioenschap gehouden worden. 

 

• NK E-TEAMS 

De NOSBO gaat volgend jaar voor de derde keer het NK E-TEAMS organiseren. De JC gaat dit 

organiseren zonder de sponsoring van Schaakstad Groningen. Het NK E-TEAMS zal op 21 mei 

2011 plaatsvinden. 

 

Ynte Visser 

Jeugdleider / Bestuurslid Jeugdzaken NOSBO 

 

Gerda Hartog 

Kandidaat-jeugdleider / Kandidaat-bestuurslid Jeugdzaken NOSBO 

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

Jaarplan Wedstrijdleider 2010-2011 
  

Hierbij in het kort de plannen voor het komende seizoen: 

  

NOSBO PK: 7 woensdagen in het voorjaar, op 2, 9, 16, 23, 30 maart en 6, 13 april 2011 

Snelschaken: Zaterdag 29 januari 2011 

Snelschaken voor teams: Vrijdag 10 juni 2011 

Rapidschaken: Nog geen datum van bekend 

  

Roland Kroezen 

Wedstrijdleider NOSBO 
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Functieoverzicht NOSBO (per 1 september 2010) 
 

Bestuur 2009-2010      Aftredend Benoemd Sinds 
 

Voorzitter    J.C. Peek   2011  2008  2008 

Secretaris    G. Kodentsov  2013  2010  2010 

Penningmeester   L. Maas   2010  2004  2004 

Competitieleider   B. Romijn   2011  2005  2005 

Ledenadministrateur  W. Admiraal  2011  2005  2005 

Bestuurslid Jeugdzaken E.Y. Visser   2010  2003   2003 

Wedstrijdleider    R.P. Kroezen  2011  2008   2008 

 

(Art. 8 lid 4 Statuten NOSBO: voor 3 jaar benoemd door de ALV) 

 

Jeugdcommissie 2009-2010   Sinds  Portefeuille 
 

Voorzitter  E.Y. Visser   2007  KNSB, PJK Snelschaken 

Lid   Th.C.M. Mooijman 2002  Financiën, Reglementen 

Lid   B. Baptist   2006  Pupillendag, Ratings 

Lid   I. Mostertman  2007  Competitieleider 

Lid   S.J. Burgsma  2007  Huttontoernooi, Topschaak 

Lid   G. Voorintholt  2009  PJK 

Lid   G. Hartog   2009  GP’s, Stappenkampioenschap 

Lid   C. Graafland  2009  BS-kampioenschap, Meisjesschaak 

Lid   E. Leeftink   2009  VO-Kampioenschap 

 

(Art. 9 lid 1 Statuten NOSBO: benoemd door het bestuur) 

 

Bondsraadleden 2009-2010     Aftredend Benoemd Sinds 
 

Bestuur  J.C. Peek     2012  2008  2008 

Reserve bestuur B. Romijn     2011  2007   2007 

Club   J. Hollander (tot 30-11-2009)  2009  2005  2005 

vacant vanaf november 2009 

Reserve club H. Haisma      2011  2007  2007 

 

(Art. 10 sub b Huishoudelijk Reglement NOSBO: voor 4 jaar benoemd door de ALV) 

 

Commissie van Beroep 2009-2010 
 

   Vereniging   Aftredend Benoemd Sinds 
 

D.H. Algera SV Van der Linde  2010  2007  2001 

G.P. Bakker SC Bedum    2011  2008  1996 

R.G. Holtz  SC Groningen   2011  2008  1993 

M.W. Keizer SC Roden    2013  2010  2010 

E.J. Walinga JSV SISSA    2010  2007  1998 

 

 (Art. 8 sub b Huishoudelijk Reglement NOSBO: voor 3 jaar benoemd door ALV) 
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Reglementencommissie 2009-2010 

 

M. Holwerda   JSV SISSA  

G. Kodentsov   SV Unitas 

VACATURE 

 

(Art. 9 lid 1 Statuten NOSBO: benoemd door het bestuur) 

 

Kascommissie 2009-2010 

 

SC Het Kasteel 

SV Oostermoer 

 

(Art. 9 lid 2 Statuten NOSBO: benoemd door de ALV) 

 

Overige functies 

 

Diplomaconsul   W. Admiraal 

Materiaalcommissaris  G. Drent 

Webhoofdredacteur  R.P. Kroezen 

Webbeheer    Stichting Mat in 2 

Kalendercoördinator  G. Kodentsov 

 

(Art. 9 lid 1 Statuten NOSBO: benoemd door het bestuur) 



ALGEMENE LEDENVERGADERING 15 SEPTEMBER 2010 21/21 

 

Machtigingsformulier Algemene Ledenvergadering NOSBO 
 

Gaarne overhandigen aan de bestuurstafel voor het begin van de vergadering. 

 

 

Het bestuur van  

 

_______________________________________________________________ (verenigingsnaam) 

 

vaardigt 

 

_______________________________________________________________ (naam) 

 

_______________________________________________________________ (naam) 

 

af als vertegenwoordigers voor de Algemene Ledenvergadering van de NOSBO  

van woensdag 15 september 2010. 

 

Getekend: 

 

_______________________________________________________________ (naam) 

 

_______________________________________________________________ (functie) 

 

_______________________________________________________________ (datum) 

 

_______________________________________________________________ (handtekening) 
 

 


